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5 februari 2017 

Vrijdag 31 januari was Wethouder Nicole Dierdorp aanwezig bij de feestelijke start van Brede school 

Petrusschool. De kinderen en ouders van de school en van Kinderjungle vierden dat met 

uiteenlopende workshops. 

Het is het resultaat van een geslaagde inspanning vanuit de school en de Gemeente Rijswijk. 

Voor deze feestelijke start was ook door de Gemeente Rijswijk de Pers uitgenodigd.  

Die waren dan ook, op uw uitnodiging aanwezig, zowel van de lokale en regionale media. 

Het is goed dat dergelijke gebeurtenissen publiciteit krijgen zodat dit ook onder de aandacht van de 

inwoners van deze stad kan worden gebracht.  

Ondanks de uitnodiging van de Gemeente, werd de media de toegang tot de school geweigerd. 

Daarmee slaat deze Brede school echt een modderfiguur 

Dit is totale gekheid, immers de school is geen gesloten inrichting maar een onderdeel van onze 

maatschappij. 

Uit informatie die ik kreeg zou de toegang tot dit evenement zijn ontzegd, onder druk vanuit een 

allochtone hoek.  

Deze handelwijze, vanuit notabene van oorsprong een katholieke school, keurt Beter voor Rijswijk af. 

Aan het College heb ik de volgende vragen: 

Vanwege de aanwezigheid van wethouder Nicole Dierdorp betreft het hier een feestelijke  

bijeenkomst waarvoor, volgens goed Rijswijks gebruik, ook de media was uitgenodigd. 

Klopt het dat deze weigering heeft plaats gevonden onder pressie van allochtone ouders? 

Zo nee, wie heeft dit dan wel verzonnen? 

Bent u bereid, indien u wordt uitgenodigd voor dergelijke gebeurtenissen, dit kenbaar te maken aan 

de uitnodigende partij, dat de Pers welkom is en ongestoord zijn (beeld)verslag kan maken en anders 

af te zien van uw medewerking omdat het anders een kennelijke besloten bijeenkomst is?  

Zo nee, waarom niet? 

Ger Kruger 
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